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在这美好的日子，没有最美的词句，没有多情的言语，没有精美的礼品，有的只是朋友深深的祝福，圣诞快乐!本篇文章是为您整理的《欢度圣诞节的英语祝福语》，供大家阅读。 【篇一】 merry christmas and a happy new yea...
在这美好的日子，没有最美的词句，没有多情的言语，没有精美的礼品，有的只是朋友深深的祝福，圣诞快乐!本篇文章是为您整理的《欢度圣诞节的英语祝福语》，供大家阅读。
【篇一】
merry christmas and a happy new year.敬祝圣诞，恭贺新喜。
best wishes on this holiday season. 献上最诚挚的节日祝福。
wishing you and yours a merry christmas this holiday season.值此佳节，祝你全家圣诞快乐。
we wish you a merry christmas. 我们祝你圣诞快乐。
wishing you a beautiful holiday season.节日愉快。
happy holidays! 节日快乐!
season\\\'s greetings.顺颂时祺。
wishing you a white christmas.愿你有一个银白色的圣诞。
have you been naughty or nice this year? 你今年乖不乖?
don\\\'t forget to hang up the sock! 别忘了挂上袜子!
we\\\'ve had a rather uneventful year! 我们度过了平安无事的一年
may the holidays fill your heart with happiness.祝您节日快乐。
【篇二】
You have been staring in my dreams. I want to kiss you, my baby, I want to kiss you tonight. merry Christmas我一直孤独入眠， 睡梦中你出现在我的眼前，我要亲吻你，我的爱人，今夜我就要亲吻你。圣诞快乐
For this and many Christmas to come. 为了这一个，也为了更多即将来临的圣诞节。
On this Christmas I have but one thing to say: I love you. 值此圣诞佳节，我只有一句话要告诉你：我爱你
You\'re the best Christmas present I ever received. 你是我所收到的的圣诞礼物。
I only want you for Christmas! 我只要你作为我的圣诞礼物!
I give all my love to you this Christmas. 值此圣诞佳节，献上我对你所有的爱。
Even though we are apart, you are in my heart this Christmas. 千山万水，隔不断我在佳节对你的思念。I want you stuffed in my stocking. 我只要你塞在我的袜子里。
I want to be in your arms this Christmas. 我要在你的怀抱里度过今年的圣诞节。
My heart is my Christmas present to you. 我的心就是我奉献给你的圣诞礼物。
You are the one for me this Christmas and for many Christmas to come. 在此圣诞节和未来的每个圣诞节里，你都是我的爱!
【篇三】
May the bright and festive glow of Christmas candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying Christmas Day and wishing you a New Year that is happy in every way.愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞，高高兴兴过新年!
Christmas time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.圣诞来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
Christmas should be a time of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good memories and loyalties renewed. But if all else is lacking - love will do.圣诞是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
Thinking of you at Christmas with a wish that is warm and sincere. Have a wonderful Christmas and joyous New Year!以真挚热诚的祝福，在圣诞之际思念你。祝圣诞快乐，新年快乐!
Forget, forgive, for who may say that Christmas day may ever come to host or guest again. Touch hands!愿知道圣诞节会不断来临的人们，忘却和宽恕以往的一切不快，让我们携手共进吧!
A wish for a truly merry Christmas and may the joy of Christmas linger in your heart all the year!圣诞快乐!愿圣诞的喜悦整年萦绕你心间。
Wishing you a blessed Christmas and a New Year filled with happy surprises.祝圣诞平安，新年中有意想不到的收获!
Wishing you a Christmas of happy time and a New Year of happy days.愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
To Mr. Claus from Mrs. Claus. 圣诞老奶奶祝福圣诞老爷爷。
Don\'t stand under the mistletoe with anyone else but me. 除了我，不要和任何人站在槲寄生上。
【篇四】
这是本年最可爱短信：收到的人会永不被炒，阅读的人会飞黄腾达，存储的人会爱情甜蜜，删除的人会好运连连，转发的人薪水猛涨。祝圣诞节快乐!
This is this year the most cute SMS: received will never fired, read to, people store will love sweet, delete the people good luck again and again, forwarding salaries soar. Merry christmas!
圣诞节到了，想想没什么送给你的，又不打算给你太多，只有给你五千万：千万快乐!千万要健康!千万要平安!千万要知足!千万不要忘记我!
Christmas is here, think of nothing to give you, and do not intend to give you too much, only to give you fifty million: 10 million happy! Must be healthy! Must be safe! Be content with! Don\'t forget me!
奉上一颗祝福的心，在这特别的日子里，愿幸福如意快乐鲜花，一切美好的祝愿与你同在。圣诞快乐!圣诞之夜想起你，发个短信问候你，想不起我没关系，只要你快乐又顺心，就是我由衷之惬意。
In this special day, may happiness be with you in this special day, and all the good wishes are with you. Merry christmas! Christmas Eve think of you, send a message to you, I can not think of a relationship, as long as you happy and happy, is my heartfelt.
冬至拉长了夜幕，圣诞带来了浪漫，元旦开启了美好，春节团聚了情感，佳节一气都到来，手机短信祝福传，冬至日子祝愿君，身心健康获平安，神采飞扬得意样，快乐幸福心情爽!
Lengthen the winter solstice night, Christmas bring romance, new year\'s day open the beautiful, the Spring Festival reunion the emotion, the stretch of the festival are coming, SMS blessing, the winter solstice Day wish Jun, physical and mental health was awarded the peace, high spirits satisfied kind, happy happy mood cool!
圣诞老人眯眯笑，驾着雪橇快快跑，背着五彩斑斓万花包，戴着可爱甜美圣诞帽，只为把祝福给你送到：圣诞快乐!
Santa Claus smile, driving a sleigh run quickly, carrying a multicolored kaleidoscopic package, wearing a sweet and lovely Christmas hats, only to put the blessing to you sent to: Merry Christmas!
人每天要做叁件事：第一件是笑(^_^);第二件是微笑(^o^);第叁件是大笑(^O^);相信你会有愉快的一天*^o^*圣诞快乐!天天快乐!
Every day to do three things: the first thing is laugh (^ ^); the second is smile (^ o ^); the third is laugh ^ 0 ^); I believe you will have a pleasant day *^o^* Merry Christmas!!!!!!!!! Happy every day!
星光点点，烛光闪闪，温馨浪漫有你伴;铃儿叮当，鹿儿欢欢，圣诞祝福低头见;信息短短，情谊长长，无限相思是祝愿。幸福常常有，天天是圣诞。
Starlight, candlelight shining, warm and romantic with you; bells, deer Huanhuan, Christmas wishes to lower the head to see; just information, long friendship, infinite acacia is a wish. Happiness is always there, every day is Christmas.
祥和气氛温馨伴，送件礼物过圣诞：送双袜子挂一挂，快乐礼物全装下;送条短信带句话，关心朋友表牵挂。圣诞要到了，愿你：幸福平安夜，快乐圣诞节!
Warm and peaceful atmosphere with, send a gift for Christmas: Send a pair of socks to hang a hanging, happy gift full installed; send a message with a sentence, care about a friend list. Christmas is coming, wish you: happy Christmas Eve, happy christmas!
去年圣诞，我在你袜子里放了枚钻戒，于是我给你洗了一年臭袜子;上天再给我次机会我会说，还为你洗袜子!一辈子!老婆我爱你。
Last Christmas, I in your sock put a diamond ring, so I give you wash the year smelly socks; God can give me another chance, I would say, you wash socks! All my life! darling I love you。
圣诞老人说，今年他要把礼物装在我们两的袜子里，所以平安夜你一定要陪在我身边。圣诞老人说，今年他要把礼物装在我们两的袜子里，所以平安夜你一定要陪在我身边。
Santa says he wants to put the gift in two of our socks this year, so you have to stay with me on Christmas Eve. Santa says he wants to put the gift in two of our socks this year, so you have to stay with me on Christmas Eve.
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